
 
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 
     Nr 4/2008  w dniu 26 lutego 2008 roku.  
 
 
 
 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.35  zakończono o godz. 18.50.  
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

5. Marceli Marzyński nieobecny 
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
1. Marceli Marzyński. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1.Jarosław Berendt – Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr1 w Wągrowcu, 
 

2.Teresa Pawlak – Główna Księgowa, 

 
3.Marek Meller – Sekretarz Szkoły. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola funkcjonowania i wykonania budżetu za rok 2007 oraz ustawy                        

o zamówieniach publicznych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr1                         
w Wągrowcu. 

 
  

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

 
-------------------------------------------  

 
 
 
 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący – Pan Jacek Brzostowski, który powitał 

przybyłych gości oraz członków komisji, po czym zapoznał wszystkich z porządkiem 

posiedzenia. 

Następnie Pani Teresa Pawlak – Główna Księgowa dokonała charakterystyki budżetu 

placówki za rok 2007 – po stronie wydatków i dochodów (załącznik nr1 do protokołu). 

Dyrektor Pan Jarosław Berendt dokonał charakterystyki placówki. 

Członków komisji interesowało, w jaki sposób rozliczane są koszty rozmów 

telefonicznych ze służbowych telefonów komórkowych? Czy zmalało zużycie gazu,                     

w związku przeprowadzoną termomodernizacją? W jaki sposób realizowane były dochody? 

Jak rozdysponowywane są środki finansowe przez Radę Słuchaczy? Jakich świadczeń 

dotyczą wynagrodzenia bezosobowe? Czy budżet na rok 2007 wykonano w pełni? Jakie są 

wpływy z wynajmu hali sportowej? Itp. 
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Potem Pan Marek Meller poinformował zebranych, że w roku 2007 nie przeprowadzono 

żadnego postępowania przetargowego, ponieważ nie przekroczono kwoty 14.000 EURO. 

Członków komisji interesowały faktury wystawione przez firmę AGRO-BUD Hurt. 

Mater. Budowlanych i Instalacyjnych ze Skoków – czy tam zakupiony towar był tańszy niż 

gdzie indziej? 

 Następnie poproszono o wyjaśnienie kwestii zakupu tynków mozaikowych. 

 Następnie, na koniec posiedzenia dokonano przeglądu bazy dydaktycznej i obiektów 

Zespołu. 

 Na tym protokół zakończono. 

     
 

  
 

4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1. Zapytania -------------------------  
 

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
 

      4.3. Stanowiska  -----------------------  
 
 
4.4.  Wnioski   -------------------------- 

 
 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodniczący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski 

                                                                                     

 


